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Förvaringsplats Kommunkansliet 
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§ 1 Justering av protokoll, upprop samt 
fastställande av dagordning 

Sammanfattning av ärendet 

1. Justering av protokoll 

Till justerande utses Veronica Eklund. 

2. Upprop 

Samtliga ordinarie ledamöter är närvarande. 

3. Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning har skickats ut med kallelsen. Ärendet om solcells-

parker stryks på grund av sjukdom och behandlas på nästa sammanträde 

istället. Företagsbesöket ställs in eftersom det aktuella företaget fått för-

hinder. Punkten med reflektioner från besöket utgår därför.  

Samhälls- och näringslivsutskottet fastställer dagordningen.  
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§ 2 Påminnelse om jäv/intressekonflikt 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Enligt kommunallagen kap 6 §§ 28–32 får en förtroendevald som är jävig i 

ett ärende hos en nämnd inte delta eller närvara vid handläggningen av det 

ärendet. Med nämnd likställs arbetet i kommunstyrelsens arbetsutskott. 

Med jäv menas att man påverkas av beslutet enligt något av följande: 

1. saken angår honom eller henne själv eller hans eller hennes make, 

sambo, förälder, barn eller syskon eller någon annan närstående eller 

om ärendets utgång kan väntas medföra synnerlig nytta eller skada 

för den förtroendevalde själv eller någon närstående, 

2. han eller hon eller någon närstående är ställföreträdare för den som 

saken angår eller för någon som kan vänta synnerlig nytta eller skada 

av ärendets utgång, 

3. ärendet rör tillsyn över sådan kommunal verksamhet som han eller 

hon själv är knuten till, 

4. han eller hon har fört talan som ombud eller mot ersättning biträtt 

någon i saken, eller 

5. det i övrigt finns någon särskild omständighet som är ägnad att rubba 

förtroendet för hans eller hennes opartiskhet i ärendet. 

Ordföranden informerar om att den som känner till något som kan antas göra 

att man är jävig ska självmant ge det till känna. Den som jävet gäller får delta 

i prövningen av jävsfrågan bara om nämnden annars inte är beslutsför och 

någon ersättare inte kan tillkallas utan förseningar. Jäv kan anmälas i anslut-

ning till denna informationspunkt eller under mötets gång.  



 

Beslutande organ 

Samhälls- och näringslivsutskottet 

Dokumenttyp 

Protokoll 

Mötesdatum 

2024-02-07 

Sida 

7 (23) 

 

Protokollet är 
justerat 

  Utdragsbestyrkande 

    

 

§ 3 Föregående protokoll 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Protokollet från 2023-12-05 läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Sekreteraren gör en kort genomgång av det föregående protokollet.  
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§ 4 Översiktsplanen, nuläget 

Diarienummer KSK 2024/153 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet ger kommundirektören i uppdrag att 

undersöka om det räcker med att en utförlig planstrategi antas senast 2025-

12-31 för att den nuvarande översiktsplanen ska kunna fortsätta att gälla 

under ytterligare en tid därefter. 

Sammanfattning av ärendet 

Varje kommun ska enligt plan- och bygglagen (2010:900) ha en aktuell 

översiktsplan (ÖPL) som omfattar hela kommunen, Den är inte bindande 

men ska ge vägledning för beslut om hur mark- och vattenområden ska 

användas och hur kommunen vill att den byggda miljön ska användas, 

utvecklas och bevaras.  Översiktsplanen ska visa hur kommunen tänker ta 

hänsyn till allmänna intressen samt hur riksintressen ska tillgodoses och hur 

miljökvalitetsnormer ska följas. 

Bräcke kommuns nuvarande översiktsplan med tillägg upphör att gälla 2025-

12-31. Anledningen till att en ny eller reviderad plan behöver göras är att den 

ska fånga upp aktuell lagstiftning och tillkommande samhällsintressen. Den 

nya planen ska utformas så att uppgifterna i den kan tillgängliggöras och 

behandlas digitalt enligt specifika grundkrav.  

Den politiska ambitionen med planen behöver definieras. Arbetet behöver 

organiseras med erforderlig kompetens och lämplig politisk representation.  

Tidplanen för att hinna anta en ny översiktsplan blir mycket snäv och be-

roende av hur omfattande revideringar som görs och hur många och djupa 

målkonflikter som det kan tänkas finnas i det aktuella området.  

Beslutet skickas till 

Kommundirektören  
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§ 5 Organisationsöversynen, nuläget 

Diarienummer KSK 2023/688 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Samhälls- och näringslivsutskottet har uppdragit till kommundirektören att 

överväga en förvaltningsorganisation med utgångspunkt från den politiska 

strukturen, det vill säga en ansvarig avdelningschef för de delar som i huvud-

sak rör utskottets områden. Risk- och konsekvensanalyser ska göras i sam-

verkan med berörd personal. Återkoppling om hur arbetet framskrider ska 

ske kontinuerligt till utskottet. 

Parallellt med detta uppdrag har en översyn av organisationen för lokalvård 

och matdistribution från kommunens kök pågått. Kommunens arbets-

marknadsenhet (AME) har anlitats för den typen av arbetsuppgifter för 

arbetsträning för att avlasta respektive verksamhetscheferna, men visst 

ansvar ligger kvar hos dem.   

Genom att göra en större enhet för matproduktion, lokalvård och mat-

transport åstadkommer man en bättre redundans vid frånvaro och upp-

dragen renodlas. Inrättandet av en serviceenhet som samlar dessa 

funktioner under teknik- och infrastrukturavdelningen bedöms vara den bästa 

lösningen. Det bedöms också finnas synergieffekter med att slå ihop 

ansvaret för upphandlad lokalvård. De stödprocesser som idag finns 

utspridda på skol- och barnomsorgsavdelningen samt på vård- och social-

avdelningen blir därmed huvudprocess i en samlad enhet.  

Det förslag som presenteras är en nyinrättad samhällsbyggnadsavdelning 

som består av den nuvarande teknik- och infrastrukturavdelningen (som 

benämns fastighetsenheten) och den nya serviceenheten. Till avdelningen 

förs också näringslivs- och utvecklingsenheten från staben. Även förenings-

frågor kan tänkas ingå i den nya avdelningen 

Omorganisationen berör nära 60 medarbetare. Avdelningens uppdrag blir 

brett och omfattar förvaltning av kommunens ägda infrastruktur, samhälls-

utveckling med politiska profilfrågor såsom ÖPL och näringslivsutveckling 

samt service till koncernen med mat och städ. Uppdraget ställer stora krav 
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på lyhördhet gentemot politiken, att samordna komplicerade processer och 

att hantera målkonflikter som uppstår.  

Förslaget kommer att förhandlas med fackföreningarna nästa vecka.  

Beslutsunderlag 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut § 161, 2023-11-21  
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§ 6 NyföretagarCentrum 

Diarienummer KSK 2024/127 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

1. Bräcke kommun medfinansierar NyföretagarCentrums rådgivning med  

50 000 kronor år 2023.  

2. Medlen tas från näringslivs- och utvecklingsenhetens konto för projekt. 

Sammanfattning av ärendet 

NyföretagarCentrum är en nationell organisation som har verksamhet i sju 

av länets åtta kommuner. De erbjuder kostnadsfri individuell rådgivning från 

företagare till blivande företagare. Deras sju rådgivare har haft 669 

rådgivningstillfällen på totalt 881 timmar. Verksamheten är beroende av 

kommunalt och länsövergripande stöd.   

NyföretagarCentrum Jämtland Härjedalen räknar med att medverka till start 

av 8-10 företag i Bräcke kommun under 2024. Kostnaden för en före-

tagsstart ligger på 8 000 -10 000 kronor. Med tio företagsstarter blir totalkost-

naden cirka 100 000 kronor. De föreslår att kommunen finansierar verk-

samheten med hälften. För att dels säkerställa kvaliteten i rådgivningen, dels 

att antalet rådgivningar och nystartade företag uppnås enligt avtalet, ska det 

göras regelbundna avstämningar.  

Under 2023 skedde en fortsatt nedgång i nyföretagandet i länet, bland annat 

beroende på det finansiella läget. Cirka 300 personer fick rådgivning och 150 

nya företag startade. 45 % var kvinnor och 21 % hade utländsk bakgrund. 

Medelåldern hos de som startade var 39 år.  

I Bräcke skedde fem företagsstarter. Tre var kvinnor. En var utlandsfödd. 

Tolv personer fick rådgivning, varav sju hänvisades från kommunen. 

Kommunen finansierade då verksamheten med 42 000 kronor. 

Beslutsunderlag 
Samhälls- och näringslivsutskottets beslut § 26, 2023-03-10  
NyföretagarCentrums förslag till samarbete 2024, 2024-01-28 

Beslutet skickas till 

Näringslivsutvecklaren 

NyföretagarCentrum  
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§ 7 Kommundelegationen, nuläget rivningar 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Rivningarna av Norrlandsgatan 21 i Bräcke och ”Röda Skolan” samt 

Kvarnvägen 7 i Kälarne har som brukligt tillsynats av Arbetsmiljöverket. Det 

framkom då att den entreprenör som gjort jobbet inte hade förnyat sitt 

tillstånd för asbestsanering. Arbetet lär ändå ha skett enligt gällande före-

skrifter, men eftersom de kvarvarande rivningsresterna ligger under snö så 

går det inte att till fullo bedöma den saken. Bräcke kommun har som 

byggherre sitt ansvar för rivningarna men det är i första hand entreprenören 

som riskerar att påföras sanktionsavgift. Kommunens samarbete med 

entreprenören har avbrutits.     

Rivningen av gamla högstadiet i Bräcke slutförs inom kort. Ytterpanelen har 

tagits bort. Asbestsanering har utförts. Gamla badhuset är redan rivet. Det 

skedde på kvällstid för att inte störa skolgången för eleverna.  

Förfrågningsunderlaget gällande rivningen av Hantverksgatan 21 i Bräcke är 

på gång och rivningen beräknas påbörjas den 1 juli. MSB kan godkänna 

borttagandet av skyddsrummet i samband med att rivningslovet beviljas.     

Anbudstiden gällande rivning av Furugränd 6 i Bräcke går ut 18 februari.. 

Beslutsunderlag 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut § 166, 2023-12-05  
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§ 8 Lokala trafikföreskrifter/övervakning, 
nuläget 

Diarienummer KSK 2020/333 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Upphandlingen av bevakningstjänster/parkeringsövervakningar är nu slut-

förd. Samtal pågår med Coop, ICA och Folkets Hus om ett gemensamhets-

avtal gällande parkeringsföreskrifterna. 

Beslutsunderlag 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut § 134, 2023-10-25  
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§ 9 Försäljningsobjekt fastigheter 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Samhälls- och näringslivsutskottet har beslutat att sälja del av fastigheten 

6:21 till Shergrillen AB som sedan tidigare har nyttjanderättsavtal på marken. 

Köpehandlingarna är färdiga för undertecknande. Företaget har informerats 

om Trafikverkets planer på gång- och cykelväg intill fastigheten.  

Kommunfullmäktige har beslutat att sälja det s k E14-huset i Bräcke. Köpe-

kontraktets utformning har diskuterats och båda parter är nu nöjda med det. 

Tillträdet till fastigheten sker den 15 mars.  

Utskottet diskuterar även andra kommunägda fastigheter som är eller kan 

bli aktuella för försäljning 

Beslutsunderlag 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut § 167, 2023-12-05 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut § 160, 2023-11-21  
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§ 10 Vakansläget, hyreslägenheter 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

1. Samhälls- och näringslivsutskottet uppdrar till teknik- och infrastruktur-

avdelningen att redovisa förslag på hur det totala vakansläget kan 

synliggöras för medborgarna, antingen i fastighetssystemet på hemsidan 

eller på annat sätt. 

 

2. Samhälls- och näringslivsutskottet uppdrar till teknik- och infrastruktur-

avdelningen att redovisa en idé om hur målet på 3 % vakansgrad kan 

uppnås. 

Sammanfattning av ärendet 

Vakansläget förändras kontinuerligt i takt med att renoverade lägenheter blir 

inflyttningsklara och beroende på den naturliga omsättningen. Nuläget per 

den 6 februari (förmiddagen) presenteras ortsvis, både avseende de som är 

inflyttningsklara och de som kräver mer eller mindre omfattande renovering. 

Den totala vakansgraden är 8,8 % (42 av 475). Rivningsobjekten ingår inte.  

Samhälls- och näringslivsutskottet konstaterar att det blir vilseledande för 

allmänheten när kommunen beslutar att hyreshus ska rivas på grund av det 

höga vakansläget och det samtidigt på hemsidan bara finns redovisat ett fåtal 

lediga lägenheter för uthyrning.  

På hemsidan redovisas för närvarande bara de lägenheter som är uthyr-

ningsbara för stunden. Det finns därutöver ett mycket större antal lägenheter 

som renoveras eller som står i kö för renovering och som också behöver 

synliggöras. Uppgiften om inflyttningsklara lägenheter behöver kompletteras 

med de lägenheter som för tillfället väntar på underhåll och som därför kan 

vara inflyttningsklara när den bostadsökande är beredd att flytta in. Vakans-

graden kan definieras på olika sätt och det är inte alltid som det menas 

samma sak.  

Beslutsunderlag 

Samhälls- och näringslivsutskottet § 172, 2023-12-05. 

Beslutet skickas till 

Teknik- och infrastrukturavdelningen   
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§ 11 Åtgärder i ishallen, Bräcke 

Diarienummer KSK 2023/629 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

1. Samhälls- och näringslivsutskottet uppdrar till kommundirektören att ta 

fram underlag med antalet besökare i fritidsanläggningarna ridhallen, 

ishallen och Mickelbacken. Kommuninvånare skall särredovisas. 

 

2. Uppdaterad kalkyl för ishallen skall föras in i kommunplanen, i 

investeringsplanen för år 2025  

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsens ekonomiutskott har beställt en utredning i syfte att 

tidigarelägga investeringsbeslutet om en ny isplatta i ishallen i Bräcke till 

2024.  

Det gamla kylsystemet är felande och medför att det bildas sprickbildningar. 

Underlaget är ojämnt och måste beläggas med 10 cm tjock is i stället för 

normala 3 cm. Tillverkningen av isen tar fyra veckor och kräver 2 800 kbm 

vatten. Det är inte försvarbart, varken ur energisynpunkt eller med tanke på 

verksamheten.  

Utredningens slutsats är att det bara är möjligt att byta underlaget under den 

isfria perioden mars-augusti. Det är permafrost under asfalten och det måste 

vara tjälfritt innan det går att bygga nytt. Provhål behöver borras för att utröna 

på vilket djup det är permafrost. Inredning som läktare, kiosk och rink måste 

demonteras.  

Investeringskostnaden beräknas uppgå till 21 miljoner kronor för att åtgärda 

alla behov. Lägsta möjliga kostnad hamnar mellan 13 och 17 miljoner kronor. 

Den faktiska kostnaden blir känd först efter upphandling.  

Beslutsunderlag 

Ekonomiutskottets beslut § 11, 2024-02-01 

Venn Norr AB: "Utlåtande Bräcke ishall - ny ispist", 2024-01-18 

Beslutet skickas till 

Kommundirektören   
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§ 12 Norrlandsgatan 21, nuläget 

Diarienummer KSK 2023/629 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

1. Samhälls- och näringslivsutskottet uppdrar till kommundirektören att se 

över delegationsordningen i syfte att utskottet ska kunna fatta beslut an-

gående fastighetsaffärer för samhällsändamål i likhet med vad som gäller 

för näringslivsändamål.   

 

2. Samhälls- och näringslivsutskottet föreslår kommunstyrelsen/-fullmäktige 

att Kaninen 7 i Bräcke säljs till Region Jämtland Härjedalen.  

Sammanfattning av ärendet 

Norrlandsgatan 21, Kaninen 7, i Bräcke har efter kommunfullmäktiges beslut 

rivits. Kommundelegationen har lämnat stöd till åtgärden för att kommunens 

driftkostnader ska minska. 

Bräcke kommun har erbjudit Region Jämtland Härjedalen att få köpa 

fastigheten för ändamålet att upprätta en fast ambulanshelikopterplats i 

anslutning till Hälsocentralen. Bräcke Hälsocentral är den enda i regionen 

där fast helikopterlandningsplats saknas. Under 2023 har regionens 

ambulanshelikopter larmats femton gånger till Bräcke för planerad patient-

transport. 

Fastigheten är på 2 172 m² och enligt fastställd taxa blir köpeskillingen  

21 720 kronor. Lagfart och detaljplaneförändring bekostas av köparen. 

Beslutsunderlag 

Regionstyrelsens beslut § 8, 2024-01-23 

Beslutet skickas till 

Kommundirektören  

Kommunstyrelsen  
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§ 13 Infrastrukturfrågor, nuläget 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 
 

Trafikflödesanalys 

En trafikflödesanalys längs E14 har beställts. Utskottet får mer information 

på nästa sammanträde, 13 mars.  

Laddinfrastruktur 

Nya lagkrav kommer att gälla från 1 januari 2025. Nya och ombyggda 

bostadshus ska då ha ledningsinfrastruktur för minst en femtedel av 

parkeringsplatserna samt minst en laddningspunkt per bilparkering. Det 

ställs också retroaktiva krav för lokalbyggnader om de har en bilparkering 

med fler än 20 parkeringsplatser. Då ska det finnas minst en laddningspunkt 

per bilparkering. Bygg- och miljönämnden är ansvarig för tillsyn och kontroll. 

Bräcke kommun har 700 parkeringsplatser. 90-100 laddpunkter behöver 

byggas till en totalkostnad på ca 2 000 000 kronor. I budget finns ca 800 000 

kronor. Kommunen har ca 75 fordon. En analys har gjorts av hur många som 

behöver snabbladdning etc.  

Allt behöver inte vara fullt utbyggt 2025. En prioriteringsordning har tagits 

fram. Byggnationerna startar till hösten. Betalningslösningar behövs.  

Genomfarten längs E14 i Bräcke 

Byggstarten beräknas ske under 2025. Den planerade gång- och cykelvägen 

blir belyst och ska öka säkerheten för gående och cyklister längs E14 i 

samhället. Vägen smalnar av, en del träd plockas bort och nya planteras som 

ersättning.  

Antalet in- och utfarter från fastigheter ska begränsas och stängas genom 

planteringar. Dialog förs med näringsidkarna. 

Trafikverket verkar inte vilja skjuta till pengar för att ersätta de parkerings-

platser som förvinner längs vägen. Parkeringen vid stationshuset pekas ut 

som ett lämpligt alternativ. Samhälls- och näringslivsutskottet ser inte det 
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som en trafiksäker lösning, att butikskunderna ska parkera på ”fel” sida av 

vägen. 

Beslutsunderlag 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut § 185, 2023-12-05  
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§ 14 Arrende och borgensåtagande, ställplatser 
Bräcke Strand 

Diarienummer KSK 2018/63 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet uppdrar till teknik- och infrastruktur-

avdelningen att teckna nytt arrendeavtal med företagarföreningen om 

ställplatserna intill småbåtshamnen i Bräcke, Bräcke Strand. 

Sammanfattning av ärendet 

Företagarföreningen i Bräcke har med stöd från Leader Mittland Plus 

uppfört en servicebyggnad och arton ställplatser för husvagnar och husbilar 

i hamnområdet, Bräcke samhälle. Bräcke kommun har beviljat borgen för en 

checkkredit på 680 000 kronor (som hittills inte nyttjats) och lämnar även ett 

årligt driftbidrag på max 52 000 kronor perioden 2019-2023. 

Föreningen sade upp arrendeavtalet med kommunen den 14 augusti 2023. 

Borgensförbindelsen har avslutats, resultaten för åren 2021-2023 har redo-

visats och driftstödet är utbetalt.   

Enligt den överenskommelse som företagarna har med Leader ska anlägg-

ningen vara i drift till 2026-12-19. Anläggningen har 18 ställplatser med el för 

husvagnar och husbilar. Det finns ett servicehus med toalett och dusch, tält-

platser, badstrand och gästbrygga. 

Bräcke kommun är intresserad av att förlänga arrendet, men det är inte 

aktuellt med fortsatt driftstöd nu när uppbyggnadsfasen är över. 

Beslutsunderlag 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut § 180, 2023-12-05  
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§ 15 Etableringsläget 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Samhälls- och näringslivsutskottet får en genomgång av aktuella ärenden.  

Exempelvis är bygglovshandlingarna snart färdiga för etapp 1, Gällöberget 

Resort AB:s bostäder i anslutning till skidtunneln. Nordic Timber Labs har 

gjort klart markförberedelserna på industriområdet i Pilgrimstad, men 

produktions-starten skjuts på till nästa år. 

Statistikuppgifter har kommit avseende omsättningen i industriföretagen i 

kommunerna år 2022. Bräcke ligger på klar tredje plats i länet efter Öster-

sund och Strömsund. ”Våra” elva företag har totalt 290 anställda. 
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§ 16 Infrastrukturfrågor, regionen 

Samhälls- och näringslivsutskottets beslut 

Samhälls- och näringslivsutskottet tackar för informationen. 

Sammanfattning av ärendet 

Jennie Söderberg, utvecklingsstrateg på Region Jämtland Härjedalen och 

Elin Edlund, samhällsplanerare på Trafikverket informerar om processen 

kring infrastrukturplaneringen, hur vissa åtgärder kan finansieras, hur 

prioriteringar sker och hur samarbetet mellan myndigheterna fungerar. Av 

särskilt intresse för kommunen är vilka påverkansmöjligheter som finns. 

Det finns ca 600 mil statlig väg i länet, ca 57 mil kommunal och ca 4 000 mil 

enskilda vägar. Det finns flygplatser i Östersund och Sveg. På järnväg 

trafikeras Mittbanan (Storlien-Sundsvall), Stambanan (Bräcke-Boden), 

Inlandsbanan (Kristinehamn/Mora- Gällivare) och Hoting-Forsmobanan. 

Även Norra Stambanan och Meråkerbanan berör länet. 

Det är den nationella planen för transportinfrastrukturen som reglerar 

fördelningen av alla statliga åtgärder på infrastrukturnätet. Planen är tolvårig. 

Den nuvarande gäller åren 2022-2033. Till hösten kommer regeringens 

infrastrukturproposition med förslag till beslut om ekonomiska ramar för de 

nationella och regionala planerna. Den regionala transportplanen beslutas 

av regionfullmäktige.  

Planeringsprocessens olika steg gås igenom. Den nationella planen handlar 

i huvudsak om större investeringar och vidmakthållande av ursprunglig 

standard på vägen. Den regionala avser standardhöjande åtgärder. 

Det ifrågasätts ofta varför det är befolkningstalet som är styrande för den 

ekonomiska tilldelningen till regionerna och inte vägnätets omfattning. Vår 

region får 1,4 % av potten men har 6 % av landets totala längd länsväg. 

De regionala objekten prioriteras i nära dialog med kommunerna, regionen, 

näringslivet m fl. Prioriteringar på lång sikt är bl a fyra timmars restid med tåg 

Östersund- Stockholm. På kort sikt gäller det bl a ny sträckning av E14 

Lockne-Optand.  

Många faktorer påverkar planeringen, exempelvis inflation/höga räntor och 

omvärldsläget gällande militär mobilitet.  
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§ 17 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor anmäls. 


